
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/8762.

Benyújtás dátuma: 2020-01-10 12:32

Parlex azonosító: 1CB6E5J00001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Bangóné Borbély Ildikó (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a sorsa 2022 után a meddőségi 
centrumoknak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Közlönyben megjelentek szerint a meddőségi ellátás központosított intézményrendszere
2022. december 31-ig állna fenn. Nem világos mi lesz utána.

A sajtóban elterjedt annak a gyanúja is, hogy NER-közeli üzleti körök benyomulását készíti elő az
állami pénzekkel mostantól még inkább kitömött meddőségellátásba a kormány.

Ugyanakkor  Orván  Viktor  kijelentette,  hogy  az  állam  a  jövőben  nem  fog  engedélyt  adni
magánszolgáltatóknak meddőségi  központok létrehozására.  Sőt  kifejezetten  óva intette  a  magán
befektetőket attól, hogy „ebben a zavaros helyzetben” itt befektessenek.

Mindezek miatt kérdezem:

Mi lesz a sorsa 2022 után a meddőségi centrumoknak? 

A miniszterelnök szavaihoz vagy a rendelethez kell igazodni? 

Ön szerint is zavaros a helyzet? 

Igaz-e az a feltevés, hogy itt ismét a NER-közeli üzleti körök számára készítik elő a terepet? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2020. január 10.

Bangóné Borbély Ildikó
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